
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

Referat fra Udeudvalgsmøde nr. 24 

  

Dato: 19.04.2022    Sted: Fælleshuset  Tidspunkt:   Kl. 10.00  

Til stede:   

Glennie Krøyer (GK), Dorte Ansberg (DA), Lene Vilsholm (LV) Birgitte Ørum (BØ),  

Susanne Bygbjerg , følgegruppe 

Ikke til stede:  

Jonna Nørby (JN), 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt   

  

2. Godkendelse af referat  

Der var rettelse til pkt. 5, hvor der skulle have stået at kommunen skulle kontaktes først. 

   

3. Valg af referent   

Glennie Krøyer 

  

4. Orientering fra medlemmer  

a) Glennie 

- Søudvalget. Varetages af BØ (ikke rettet i bilag) med input fra Udeudvalget. Bilag 

med beskrivelse af ansvarsområder og billede af afgrænsningerne ved sø 498 blev 

vist og forklaret og vedlægges som bilag. 

- Vandhane: Per J har fået en pris på at få etableret en overjordisk vandhane ved 

brønden. Det ville koste kr. 16.000, så vi må finde alternativ sommerløsning. 

b) Dorte 

- Ekstra bænk. Der ønskes en ekstra bænk ved søen, da der er rift om dem der er. 

Dorte finder en pris og Glennie sender ansøgning til Bestyrelsen. 

- Fodboldspil med målopsætning i frugtlunden samt beboere der parkerer og 

læsser affald på deres biler de parkerer på vores parkeringsplads overfor 

fælleshuset. 

Glennie skriver til Simone der er formand for deres grundejerforening 

c) Birgitte 

d) Lene. 

Ikke noget at tilføje 

e) Jonna 

- var ikke til stede, men havde sendt punkter til arbejdsdagen, som er taget med 

under pkt. 7. Endvidere forslag om at få indhentet tilbud på at lave pladsen af 

fagfolk eller gøre det selv. 

Det var OK at få et tilbud, men i første omgang gør vi det selv så godt vi kan, da 

tiden er knap og pengene ligeså. 



f) Susanne. 

- Ikke noget at tilføje 

 

5. Græsslåning af Naturområdett 

Alle synes det er for meget at gøre ud af én beboers henvendelse. Sagen henlægges eller 

tages op på næste  fællesmøde når vi har taletid. 

 

6. Vandings- og lugehold.  

En beboerhenvendelse er årsagen til at dette blev taget op igen. Henvendelsen gik på, at 

man mente den ændring der var foretaget var ulige fordelt. Det er især området ved 

petanquebanen der tilsyneladende er problemet at få holdt. 

Vi blev enige om, at bibeholde holdene, men hvad lugehold angår skulle vi hjælpe 

hinanden, og evt. kontakte de andre bofæller til at mødes til lugedage.  

 

7. Planlægning af arbejdsdag den 30. april 2022 

Dorte og Susanne kan ikke deltage og Birgitte kommer lidt senere 

Følgende arbejdsopgaver blev lagt ind: 

Arealet ved petanquebanen: 

1. Klippe stauder og sommerfuglebuske ned 

2. Lægge sten langs kanten mellem grus og jord 

3. Fjerne ukrudt på opholdsarealet 

4. Rydde op bag affaldsskuret ved vendepladsen 

5. Parasoller og grill sættes op 

6. Gøde bede 

8. Lægge løg i græsset ved nr. 12. 

9. Checke siveslanger 

10. Fjeldribs gennemgås for større rodukrudt 

11. Rødtjørnen ved fælleshuset observeres om den springer ud efter mosegrisene 

har været på spild. 

12. Fjerne ukrudt på stier og fortove 

 

8. EVT: 

 

Næste møde:  

Mandag den 10. maj 2022 kl. 13.00 

 

Bilag: 

Skrivelse vedr. Søudvalget 


